

加值會員與試用加值服務畫面差異

平常日，非加值會員看到的畫面：

The screenshot shows a web browser window with the URL <http://www.taiwanbuying.com.tw/ShowDetailUCS.ASP?RecNo=2575905>. The page header features the Taiwan Buying Network logo and navigation links. The main content area displays procurement details for TBN No. 2575905. The notice is for a "2-year lease contract for 'Kidney Function Filter' etc. 2 items". The procurement unit is Taichung Sun Yat-sen Memorial Hospital. The notice includes contact information for a non-member, such as the website announcement date (103/4/14) and the closing date (103/4/24 17:00). A map is provided below the text, showing the location of the procurement unit at 407 Taichung City West District Taiwan Boulevard Section 4, No. 1650.

TBN No.: 2575905

公告單位業號: (加值會員專用)
採購名稱: 「肺功能過濾器等2項」二年期單價合約
採購類別: 採購-醫療用品類
採購單位: 臺中榮民總醫院
機關地址: (加值會員專用) 查看地圖
採購方式: (加值會員專用)
連絡人: (加值會員專用)
連絡人電話: (加值會員專用)
傳真號碼: (加值會員專用)
本網站公告日期: 103年4月14日
截止收件日期: 103年4月24日 17:00
開標日期: 103年4月25日 10:00
預算或預估採購金額: 新台幣 565,800 元
押標金: 是 押標金額度: 每一項2萬元整
E-MAIL: (加值會員專用)
廠商資格:
(加值會員專用)

本案附加說明及其他相關重要公告資訊
(無)

機關地址地圖:

機關名稱: 臺中榮民總醫院
機關地址: 407臺中市西屯區臺灣大道四段1650號

平常日，加值會員看到的畫面：

The screenshot shows a web browser window with the URL <http://www.taiwanbuying.com.tw/ShowDetailUCS.ASP?RecNo=2576440>. The page header features the Taiwan Buying Network logo and navigation links. The main content area displays procurement details for TBN No. 2576440. The notice is for a "2014 Taichung City Dragon Boat Regatta Competition Venue Entrance Signage, Video Broadcasting System, and Stage Design Layout Procurement". The procurement unit is Taichung City West District Tiao Dao National Elementary School. The notice includes contact information for a member, such as the website announcement date (103/4/15) and the closing date (103/4/21 17:00). A map is provided below the text, showing the location of the procurement unit at 700 Taichung City West District Jinchuan Road Section 4, No. 17.

TBN No.: 2576440

公告單位業號: B10302
採購名稱: 2014年臺南市龍舟錦標賽會場入口意象、視傳傳達系統、觀禮台設計佈置採購
採購類別: 採購-其他
採購單位: 臺南市中西區協進國民小學
機關地址: 700臺南市中西區金華路4段17號 查看地圖
採購方式: 公開取得報價單或企畫書
連絡人: 謝美綺
連絡人電話: (06)2223369分機806
傳真號碼: (06)2203272
本網站公告日期: 103年4月15日
截止收件日期: 103年4月21日 17:00
開標日期: 103年4月22日 9:30
預算或預估採購金額: 新台幣 965,000 元
E-MAIL: taraag@mail.tn.edu.tw
廠商資格:
依法設立或登記之廠商
附加說明:
評審方式、議價及決標請參閱評審須知。

本案附加說明及其他相關重要公告資訊
(無)

機關地址地圖:

機關名稱: 臺南市中西區協進國民小學
機關地址: 700臺南市中西區金華路四段17號

非加值會員試用加值服務的畫面(會顯示資訊，但仍有標示[加值會員專用]字樣)：



加值會員服務的畫面(會顯示全部資訊，沒有其他標示)：

